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Chrudim - Když v září 2000 tehdejší starosta Chrudimi Ladislav Libý předkládal radě i zastupitelstvu 
návrh na nákup pozemků pro velkou průmyslovou zónu, mezi výhody předloženého řešení na první 
místo napsal: „Rychlost - vybudování průmyslové zóny v průběhu roku 2001 a její nabídnutí 
potenciálním investorům.“ 
Z dnešního pohledu to zní jako vtip. Průmyslová zóna byla otevřena až po mnoha letech a za cenu 
ostrých politických sporů, které provázely zprávy o policejním vyšetřování celé transakce. Funguje tam 
zatím jediná malá firma - Jan Ficek Dřevovýroba. 
Ukázalo se, že město zaplatilo dvaadevadesát milionů korun za pozemky, ke kterým nemělo vlastní 
přístupovou cestu ani inženýrské sítě. Chrudim vinou špatně připravené transakce propásla klíčové 
období - chvíli, kdy do Česka přicházeli velcí investoři. „Představa, že přijde velký japonský investor, je 
v dnešní době celosvětových ekonomických problémů iluzorní. Každopádně nyní je zřejmé, že 
minimálně tři firmy budou v zóně fungovat,“ uvedl místostarosta Chrudimi Petr Řezníček. Kromě firmy 
Jana Ficka tam staví firma Siag svoje haly pro výrobu komponentů pro větrné  elektrárny , další firmy 
jako CS Terminál a Trias své projekty připravují. 
Více viz Město na str. C3 
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